
 

Protokoll fört vid styrelsemöte, SFAM Västmanland 230129 

Plats: Digitalt via plattformen ZOOM  

Närvarande: Hanna Trillkott, Carolyn Koumal, Jenny Krifors, Kjell Jansson, Ida Bachtiar  

1. Mötet öppnades.  

2. Hanna Trillkott valdes som mötets ordförande.  

3. Ida Bachtiar valdes som mötets sekreterare.  

4. Planering av årsmötet.  

Det beslutas om att årsmötet bäst hålls fysiskt, ökar kanske förutsättningarna att kunna få ihop 

en styrelse. Kjell kollar möjlighet att vara på Stadshuset med lättare förtäring. Datum för detta 

fastställs till måndag den 20/2, kl 18:00.  

Kallelse ska skickas ut med senast 2 veckors förvarning. I kallelsen ska situationens allvar 

framgå, och att vi behöver fler deltagare i styrelsen.  

Hanna skriver kallelse, Ida skickar ut till alla medlemmar. Kopia på uppmaning ska skickas till 

ST-studierektor så infon når alla ST-läkare. Ida informerar på ST-läkarnas nästa seminarium den 

8/2. Carolyn skickar till alla verksamhetschefer.  

5. Diskussion om SFAM Västmanlands framtid.  

Vi är alla eniga om att vi vill få ihop en styrelse som kan utforma en framtid. Medlemmarna i 

SFAM Västmanland ska få en chans att aktivera sig, vara med och bestämma. Det är bra om 

föreningens goda ekonomi tas till vara på. Möjligheterna många.  

Kjell presenterar olika möjliga scenarion:  

a) Vilande förening, ska finnas en styrelse som har tillgång till kassan. Inte ensamma i 
Sverige om att ha det upplägget. OM ingen aktivitet alls blir pengarna låsta och ingen kan 
komma åt dem.  

b) Om vi lägger ned, måste medlemmarna gå med i en annan lokalförening. Sedan hur det 
ska gå till måste vi i såfall ta reda på.  

c) Slå ihop sig med en annan lokalförening som har lite dåligt med energi. Kräver att man 
har en viss verksamhet i styrelse.  Visst krångligt alternativ med firmatecknare och 
bankbesök på annan plats etc.  

Överens om att alternativ a) klingar bäst. Fokus nu på nyrekrytering. Vissa av oss villiga att sitta 
kvar i en vilande förening till nästa år enbart i syfte att vi då nått ut till samtliga medlemmar hur 
situationen ser ut och att vi då kan besluta om ovanstående alternativ. Förhoppningsvis har vi då 
nya medlemmar med nytänk. 
6. Övriga frågor  

På FML-dagarna kan man lyfta SFAM och försöka engagera folk. 

8. Mötet förklaras avslutat 

 

Vid protokollet    

Ida Bachtiar  




